
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte med Marahamns Väg- och Hamnförening måndag 20 
juni  2022  i  vaktstugan Nyborgs Folkets hus. 
Närvarande :   Per-Agne  Karlsson,  Karl-Axel Bergström, Tomas Scheufele, Tore Sandström, 
Mikael Gustavsson, Stig Björnemark, Göthe Bergström ,Susanne Björnemark, Malin Gradin, 
Alexander Johansson   samt Åke Nyberg som adjungerande. 
 
§1. Mötets öppnande. 
      Ordförande Tore Sandström  hälsade alla välkomna .  
  
§2.  Godkännande av dagordning. 
        Ordförande gick genom dagordning, som godkändes. 
 
§3.    Föregående protokoll. 
          Ordförande gick genom protokollet från 20 april 2022  som godkändes . 
           
§4.      Sommaren 2022. 

- Marahamnsdagen 9 juli 2022. 
Susanna och Malin redovisade läget när det gäller: 
Försäljare , att underhållning blir allsång med Karl-Artur Emmoth som leder , att 
sjöräddningssällskapet kommer med två båtar, (plats reserveras på brygga 3 och 4, 
Markering av platser framför vaktstugan görs av P-A Karlsson, bänkar hämtas torsdag 
7/7-22, Stig Björnemark ansvarar. 

- Underhållsåtgärder. 
Brygga 3 måste åtgärdas ytterligare.   

             Målning av tankhus ( ev anlitas NSK eller någon av från arbetsgrupp). 
              Styrmärken i infarten till Marahamn måste åtgärdas. Stig och Kal-Axel ansvarar. 
              Fendrar på lastkaj ordnas. Karl-Axel pratar med Roger Holmqvist på Däckplus 
              Däcken monteras tisdag 28/6-22 kl 18.  
              Byta ut de ”Gula kärrorna mot kärror modell Monark. Tore beställer så att det finns n  
               En Kärra vid varje brygga. 
               Större kärl för återvinning. Per-Agne kontaktar  Stena recyckling. 

-    Vattenskoterbryggan. 
    Levereras snart av XL-bygg. 

-     NSK 
    Kiosken planeras att öppna måndag 27/6-22 med förhoppning om att kunna         
     Öppna före midsommar 

 §5.           Muddringsprojekt. 
                  /Ytterligare en ändring är gjord. Domstolen har fått svar. Marahamns- 
                  föreningen , har en förhoppning att få ett positivt beslut under hösten -22. 

 
§6.           Ekonomi. 
                Likviditeten är god  
                 Alla årsavgifter är betalda. 
                 Avgifter för missade vaktuppdrag debiteras löpande. 

 
§7.          Övriga frågor. 
                Hemsidan är på gång. Mikael och Tore har fått inloggningsuppgifter. Tore har 
                 Kontaktat Lars Pekka som kan tänka sig att sköta hemsidan . 



                 Tore informerade om några tankar inför framtiden, när det gäller hamnföreningen.                   
              
   §8.    Avslutning. 
            Ordförande tackade för dagens möte. 
        
              Ordförande kallar till nästa styrelsemöte. 
 
 
                           
                               
   Per-Agne Karlsson   Tore Sandström 
   Sekreterare     Ordförande 
 


